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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a már működő és a bejelentett 
akkumulátorgyárak által termelt hulladékkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  időszakban  több  olyan  hulladéklerakó  lepleződött  le  az  országban,  ahol  illegálisan
tároltak akkumulátorgyártáshoz kapcsolódó veszélyes hulladékot. Legutóbb például Ikladon találtak
óriási  mennyiségű  akkumulátorcellát  egy  olyan  elhagyatott  ipartelepen,  ahol  egyébként  csak
műanyag-, gumi- és textil-hulladék lenne tárolható.

A meglévő  akkumulátorfeldolgozó  üzemekkel  is  súlyos  problémák  vannak,  a  SungEel  Hitech
üzemeiben rendszeresek a szabályszegések,  balesetek.  A cég szigetszentmiklósi  telephelyén egy
tragikus végkimenetelű balesetben az egyik dolgozó is életét vesztette,  a bátonyterenyei üzemet
pedig  a  dolgozók  veszélyeztetése  és  a  sorozatos  szabálysértések  miatt  határozatlan  időre  be  is
záratta az illetékes hatóság.

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Környezetvédelemért is felelős miniszterként mit tesz az akkumulátorhulladékok illegális 
elhelyezésével kapcsolatos esetek elkerüléséért, a már megtörtént esetek megoldásáért?

• Milyen konkrét lépéseket tett és tesz a kormány annak érdekében, hogy felszámolja a már 
létező lerakókat és ellehetetlenítse azt, hogy újabbak jöjjenek létre?

• Az eddigi tapasztalatok alapján sem a gyárak, sem a feldolgozó üzemek nem képesek 
megfelelően feldolgozni, ártalmatlanítani az akkumulátorgyártásból származó veszélyes 
hulladékot. Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy ez megváltozzon és a szóban forgó 
hulladék a jogszabályi kereteknek megfelelően kerüljön kezelésre?

• Számíthatunk-e a minisztérium, és személy szerint miniszter úr támogatására az 
akkumulátorgyárak szabálytalan működése esetén kiszabható szankciók szigorítására 
vonatkozó határozati javasatunkkal kapcsolatban (H/4946)?

Válaszát előre is köszönöm!



Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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